
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 16 DECEMBRE 2010 

Présents:  Yves Borreman, William Sterckx, Alain Grenier, Bernard 
Scruel, Luk Van Sand, Koen Vander Eeckt, Jean Solon. 

Excusés:  Philippe Broers, Stéfan Werner, Michel Servais, 
Nathanaël Majoros.  

Le compte-rendu de la réunion du 4 novembre est approuvé. 

Prochaine réunion: jeudi le 13 janvier 2011. 

Demandes pour devenir membre effectif 

René Bosman et Peter Bruynsteen répondent aux conditions pour 
devenir membre effectif et le conseil les accepte en tant que tel. 

Assemblée générale 

Koen s’occupera de la musique et des films. 

Beatrice Baudson fera une proposition pour des sandwiches. 

Beatrice s’occupera également de l’habillement de la salle, 
notamment avec des nappes sur les tables. 

Philippe et Luk s’occuperont de l’éclairage. 

Alain, Luk et Koen s’occuperont du concours photo. 

Jean n’a encore que 3 bénévoles pour l’entrée (2 du Pick-Up club) et 
on n’a pas encore de bénévoles pour le bar, d’où la question de 
Jean s’il ne faut pas prévoir des professionnels. 

Yves verra pour un film professionnel et il demandera également un 
film au président de la DHV. 

Klaartje Puttemans demande si on peut projeter un film en 
hommage de Gunter Goossens. Le Conseil est d’accord. 

Jean préparera la présentation PowerPoint. 

Les textes disponibles sont relus. Il manque les textes de la 
commission compétition et sur le nouveau site internet. Jean les 
demandera afin de préparer la présentation. 

Les comptes provisoires sont revus et le Conseil décide de maintenir 
les subsides pour les écoles et clubs agréés malgré le déficit sur 
l’année d’exercice 2010, qui est largement du à la perte d’une 
cinquantaine de membres et qui n’était donc pas prévisible. 

Brevets 

Luk Van Sand obtient sa qualification de Moniteur SIV/Pilotage. 

Michel Willemssens obtient le brevet de Pilote de parapente. 

Ben Putseys obtient le brevet de Pilote Biplace de parapente. 

Sites : Han sur Lesse 

Yves et quelques (trop peu) de bénévoles ont fait de l’entretien sur 
la pente école et posé un nouveau panneau. Le conseil remercie 
vivement Yves, Koen (Michiels), Kris (Nijs) et les autres bénévoles. 

Sites : Stavelot 

Puisque la pente école de Stavelot n’est presque pas utilisée et que 
personne ne s’est montré intéressé pour le faire au futur, le conseil 
décide d’arrêter la location de cette pente. 

Sites : Andenne 

Dominique Wanson continue les démarches. 

Sites : 7-Meuses 

Nathanaël signale qu’une deuxième clôture a été installée le long 
de la première et qu’il faudrait prévoir un budget pour faire un 
passe-clôture du côté du camping. 

Sites : Coo 

Une nouvelle menace d’implantation d’éoliennes a été signalée. 
Jean contactera Louis Neys pour voir ce qu’il en est. 

Sites : Boom 

Pieter Van De Wiel et quelques (trop peu) de bénévoles ont enlevé 
les taillis sur la pente sud-ouest.  Le conseil remercie vivement 
Pieter, Koen, Mark et Johan pour ce travail considérable. 

(Suite sur la page suivante). 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 16 DECEMBER 2010 

Aanwezig:  Yves Borreman, William Sterckx, Alain Grenier, Bernard 
Scruel Luk Van Sand, Koen Vander Eeckt, Jean Solon. 

Verontschuldigd:  Philippe Broers, Stéfan Werner, Michel Servais, 
Nathanaël Majoros. 

Het raadsverslag van 4 november wordt goedgekeurd. 

Volgende vergadering: donderdag 13 januari 2011. 

Aanvragen voor effectief lid te worden 

René Bosman en Peter Bruynsteen beantwoorden aan de voorwaarden 
om effectief lid te worden en de raad aanvaard hen als dusdanig. 

Algemene vergadering 

Koen zal zich bezig houden met de films en de muziek. 

Beatrice Baudson zal een voorstel doen voor broodjes. 

Beatrice zal ook de aankleding van de zaal doen, o.a. met tafellakens. 

Philippe en Luk zullen de verlichting verzorgen. 

Alain, Luk en Koen organiseren de fotowedstrijd. 

Jean heeft nog maar 3 vrijwilligers voor de inkom (2 van de PIck-Up 
Club) en we hebben nog geen vrijwilligers voor de bar, daarom de 
vraag van Jean of we geen professionals moeten voorzien. 

Yves ziet uit naar een professionele film en hij zal eveneens een film 
aan de DHV-voorzitter vragen. 

Klaartje Puttemans vraagt of er een film ter nagedachtenis van Gunter 
Goossens kan vertoond worden. De raad gaat akkoord. 

Jean zal de PowerPoint-presentatie voorbereiden. 

De beschikbare teksten worden gelezen. Er ontbreken teksten van de 
wedstrijdcommissie en over de nieuwe internetsite. Jean zal deze 
opvragen om de presentatie te kunnen voorbereiden. 

De voorlopige jaarrekeningen worden bekeken en de Raad beslist de 
subsidies voor erkende scholen en clubs te behouden, ondanks het 
deficit voor het werkingsjaar 2010, wat ruimschoots te wijten is aan 
het verlies van een vijftigtal leden en wat dus niet te voorzien was. 

Brevetten 

Luk Van Sand bekomt zijn kwalificatie van Monitor 
SIV/Stuurvaardigheid. 

Michel Willemssens bekomt het brevet van Duopiloot delta. 

Ben Putseys bekomt het brevet van Duopiloot parapente. 

Vliegplaatsen: Han sur Lesse 

Yves en enkele (te weinig) vrijwilligers hebben deze leshelling 
onderhouden en een nieuw infobord geplaatst. De raad bedankt Yves, 
Koen (Michiels), Kris (Nijs) en de andere vrijwilligers hartelijk. 

Vliegplaatsen: Stavelot 

Aangezien deze leshelling bijna niet gebruikt wordt en dat niemand 
geïnteresseerd is om dit in de toekomst te gaan doen, beslist de Raad 
de huur ervan stop te zetten. 

Vliegplaatsen: Andenne 

Dominique Wanson zet de onderhandeling voort. 

Vliegplaatsen: 7-Meuses 

Nathanaël signaleert dat een tweede afsluiting geïnstalleerd werd 
langs de eerste en dat er een budget voorzien moet worden om een 
overstapje of doorgang te maken langs de kant van de camping. 

Vliegplaatsen: Coo 

Een nieuwe windmolendreiging werd gesignaleerd. Jean zal Louis Neys 
contacteren om te zien wat ervan aan is. 

Vliegplaatsen: Boom 

Pieter Van De Wiel en enkel (te weinig) vrijwilligers hebben de 
leshelling op zijn ZW-kant vrijgemaakt van boompjes. De Raad bedankt 
Pieter, Koen, Mark en Johan hartelijk voor dit omvangrijk werk. 

(Vervolg op de volgende bladzijde). 



SUITE COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 16 DECEMBRE 2010 

Commission Enseignement 

Luk va rencontrer Xavier Barbé pour l’organisation du stage pour 
moniteurs. 

Equipe nationale de parapente 

A la demande des pilotes, la sélection pour l’équipe nationale se 
fera un mois plus tôt que décidé lors de la réunion précédente, 
donc début mars. 

Equipe nationale de delta 

Jochen Zeischka pose sa candidature pour l’équipe nationale de 
delta. Le conseil approuve sa candidature. 

Correspondance 

Xavier Barbé signale qu’il quitte l’école agréée Airsport et qu’il 
compte commencer une nouvelle école. Il reste disponible pour 
faire du travail pour la commission enseignement. 

Koen Michiels signale le départ de Xavier Barbé de l’école Airsport 
et qu’il prend sur lui le rôle de Moniteur principal et de directeur de 
l’école. Il renverra une demande d’agréation pour faire la transition 
en bonne et due forme. 

Danny Mout et Frans Dechaene signalent que le comité directeur 
du club agréé Jan van Gent a changé, mais que le club désire 
toujours participer à l’événement Xtreme Xperience dans le futur. 

Rapporteur: Jean. 

VERVOLG VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 16 DECEMBER 2010 

Commissie Opleidingen 

Luk gaat Xavier Barbé ontmoeten voor de organisatie van de 
Monitorenstage. 

Nationale parapente-ploeg 

Op vraag van de piloten, zal de selectie voor het nationaal team een 
maand eerder gebeuren dan wat beslist werd vorige vergadering, dus 
begin maart. 

Nationale delta-ploeg 

Jochen Zeischka stelt zijn kandidatuur voor het nationale deltateam. 
De Raad keurt zijn kandidatuur goed. 

Briefwisseling 

Xavier Barbé laat weten dat hij de erkende school Airsport verlaat en 
dat hij een nieuwe school zal opstarten. Hij blijft beschikbaar voor werk 
voor de commissie opleidingen. 

Koen Michiels signaleert het vertrek van Xavier Barbé uit de school 
Airsport en dat hij op zich de rol van hoofdmonitor en directeur van de 
school op zich neemt. Hij zal een nieuwe erkenningnavraag opsturen 
om de overgang in goede orde te laten verlopen. 

Danny Mout en Frans Dechaene laten weten dat het bestuur van de 
erkende club Jan van Gent veranderd is, maar dat de club nog steeds 
bereid is om mee te werken aan het Xtreme Xperience –evenement. 

Verslaggever: Jean. 



 


